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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülésen megjelent 6 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1000 órakor). Makovinyi 
Sándor, Dr. Pintér Sándor és Varga Béla képviselő urak igazoltan vannak távol. A 
rendkívüli ülés összehívására határidős döntések meghozatala miatt volt szükség.  
Az ülés napirendjére a meghívó szerint tesz javaslatot azzal, hogy az egyebekben kéri 
megtárgyalni a bio- és megújuló energiafelhasználási startmunka mintaprogram 
megvalósításával kapcsolatban előterjesztett két szerződést, a múzeum pályázatának 
támogatására vonatkozó előterjesztést, valamint a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
elnökének a mai napon érkezett kérelmét. Kéri, hogy aki az elhangzottak szerint 
elfogadja az ülés napirendjét, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1. Előterjesztés az önkormányzat adósságkonszolidációjáról 
2. Előterjesztés a háziorvosokkal kötött szerződések felülvizsgálatáról 
3. Egyebek:  

3.1.  Előterjesztés a bio- és megújuló energiafelhasználási startmunka 
mintaprogram megvalósításáról 
- EURO-Fontis Kft-vel vállalkozói szerződés megkötése 
- Ipoly-Erdő Zrt-vel szerződés megkötése 

3.2. Előterjesztés a Múzeum TÁMOP pályázatának támogatására 
3.3. Előterjesztés a Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének elbírálására  
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Polgármester napirend előtti tájékoztatója: 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a december 18-i ülésén döntött arról, hogy Hollókő Község 
Önkormányzatával közös hivatalt hoz létre. A megállapodásban benne foglaltatott, 
hogy a közös hivatal vezetői állásaira, tehát a közös hivatal jegyzői állására és 
aljegyzői állására pályázatot írunk ki. Január 3-án ezt a pályázatot kiírta, melynek 
beadási határideje január 24-e, és elbírálása január 29-én történik. A jegyzői állás, a 
pályázati kiírás szerint, a döntést követően azonnal betölthető, az aljegyzői álláshely 
pedig február 1-jétől tölthető be. A törvény értelmében 2013. január 1-jét követően, 
illetve a megállapodás értelmében is, a jegyzői állás betöltéséről a polgármester dönt, 
mivel közös hivatal van, így Hollókő község polgármesterének írásos egyetértését 
követően, illetve azzal egyetemben hozza meg a döntését Szécsény város 
polgármestere. Erről Bárányné Márton Melinda asszonyt természetesen tájékoztatta, 
felkínált neki egy osztályvezetői állást, ő ezt nem fogadta, így két hónapos felmentési 
idővel felmentette a jegyzői feladatok alól, és január 2-ával a munkavégzés alól is 
felmentette a teljes felmentési idő tartamára. Az átmeneti időszakra, amíg a jegyzői 
feladatok ellátására a pályázat elbírálásra kerül, Debreiné Szabó Zsuzsannát bízta meg 
a jegyzői feladatok ellátásával, ő ezt a feladatot elvállalta, ezért addig ő fogja a közös 
hivatal jegyzői ügyeit intézni, illetve a mindennapi munkában továbbra segítséget kért 
Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző asszonytól, aki szintén elfogadta 
ezt a felkérést. Erről szerette volna a képviselő-testületet tájékoztatni. 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat adósságkonszolidációjáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Ezen a héten, szerdai napon volt a pénzügyi osztályvezető asszonnyal együtt egy 
tájékoztatón, ahol azt az információt kaptuk, most már a Belügyminisztérium 
honlapján is megjelentették, hogy az ötezer főt meghaladó településeken, a bekért 
adatok, illetve a számítások alapján melyik település milyen mértékű támogatottságot 
fog majd kapni az adósságátvállalásban. Ebben addig gondolkodtunk, hogy egyik 
hitelünket fogják átvállalni, ez az ötezer fő alatti településeknél ez így is történt, az 
ötezer fő fölötti településeknél pedig az adósságszolgálatnak az 50 %-át vállalják át. 
Szécsény esetében ez azt jelenti, hogy az éves adósszolgálatnak, ami körülbelül 80 
millió forint összeget tesz ki, az 50 %-át vállalják át, és június 28-áig bezárólag fogunk 
erre szerződést kötni. Ez azt jelenti, hogy az idei év első félévére szóló 
kötelezettségeinket továbbra is teljes összegben kell teljesíteni, tehát ez az év második 
felére fog jelentkezni egy 50 %-os csökkenéssel, és a 2014-es költségvetési évben 
fogja tényleg elérni az ötven százalékot, ebben az évben 20 millió forinttal 
kalkulálhatunk. A támogatottság mértéke lefelé már nem változhat, esetleg felfelé 
változhat, de ez majd egyedi elbírálásként fog működni. Véleménye, hogy már ez is 
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nagyon nagy segítség önkormányzatunknak. Ha 2010-ben valaki azt mondja nekünk, 
hogy 2012-2013. év fordulóján egy ilyen lehetőséget kapunk, akkor összetesszük a 
kezünket és táncra perdülünk, körülbelül most is itt tartunk, nagyon örülhetünk ennek 
a lehetőségnek. Az előterjesztés szerinti nyilatkozatokat az eljárás során meg kell 
tenni, ehhez kéri a képviselő-testület jóváhagyását, hogy ezt megtehesse, és a 
tárgyalásokat le tudják folytatni.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság 4 fővel volt jelen az ülésen, és az előterjesztést egyhangúlag 
elfogadásra javasolják a képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
előterjesztéssel összefüggésben. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A tárgyalások során, amikor az egyedi elbírálás miatt személyes egyeztetések lesznek, 
jó lenne elérni, hogy egy bizonyos hitel kerüljön átvállalásra. Megnézte, és a 
legszerencsésebb az lenne, ha a kötvényes menne el az önkormányzattól, mert 
onnantól kezdve a többivel egy kicsit könnyebb lenne, akár megfontolva azt is, hogy 
melyik pénzintézettel köt szerződést az önkormányzat. Javasolja, hogy legalább 
próbálkozzanak meg vele.  

Stayer László polgármester 

Meg fogják próbálni, de nem veszik el az önkormányzattól a hitelt, csak a hitel 
törlesztését vállalják át, tehát a hitel megmarad. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Akkor annak a hitelnek a törlesztését vállalják át, és onnantól kezdve, ha törlesztik, 
felszabadul a többi számla, és esetlegesen egy kedvezőbb pénzintézeti rendszert is ki 
lehetne dolgozni. Az nem baj, ha az önkormányzat nevén marad, csak váljon el a két 
hitel egymástól. Most azért nem lehet pénzintézetet váltani, mert a folyószámlás hitel 
függ ettől, de ha szétválik a két hitel, akkor lehet, hogy van rá esély, hogy a másikat 
kiváltsa az önkormányzat.  

Stayer László polgármester 

Csak annak a hitelnek a törlesztése több mint ötven százalék.  

Rajkó Győzőné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 

A szakmai értekezleten elhangzottak alapján szeretne rövid tájékoztatást adni arról, 
hogy az egy alapdolog, hogy a törlesztés 50 %-át fogják átvállalni, és a december 31-i 
állomány alapján. A tárgyalások során három érdek fog összecsapni, tehát más lesz az 
állam, más lesz az önkormányzat és más lesz a bankok érdeke. Ez a szakmai 
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egyeztetési fórum a mi részünkre a megyeszékhelyen fog lebonyolódni január 26. és 
február 6-a között. Ez ott ugyan felmerülhet, ahogy most itt elhangzott, de 
mindenképpen szakmai érdekek alapján, valószínűleg egy elfogadási lehetősége lesz 
az önkormányzatnak. Illetve az igényeit meghatározhatja a tárgyalások során, most 
még csak az összegszerűség a biztos. A Pénzügyi Bizottsági ülésen is elég részletesen 
felmerült többféle tárgyalási szempont. Mindenképp a legjobb dolog, hogy 
összességében az 50 % kötelezettségtől mentesül az önkormányzat. Egyébként 
mindegyik hitelnek van valamilyen vonzata, hogy miért éppen az lenne jó, ha külön-
külön azt vállalnák át, a kötvényes azért, mert akkor lehetne pénzintézetet vállalni, az 
árfolyam felhalmozódás miatt éppen a 270 millió forintos hitel, a folyószámlahitelnek 
is van egy része, hogy miért az lenne jó, de valószínűleg lesz egy javaslat az állam 
részéről az önkormányzat felé a tárgyalások során. Annyit mondtak, hogy különösen 
indokolt esetben a százalék mértéke emelkedhet, amiért polgármester úr is mindent 
meg fog tenni. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az előterjesztést megszavazta a bizottsági ülésen, és most is meg fogja szavazni, 
viszont, véleménye szerint, egy dologra szerencsés volna orientálni, és erre felhívja a 
képviselőtársai figyelmét. Hogy ennek mi lesz ára, azért az később fog kiderülni a 
költségvetés tárgyalásakor. Ne úgy legyen, de vélhetőleg helyi adó és iparűzési adó 
elvonásokkal fog ez együtt járni. Az hogy, a pénzeszköz elvonás, vagy az 
adósságátvállalás mértéke lesz-e a nagyobb, az jelen pillanatban nem látszik, vagyis 
személy szerint nem látja. Amennyiben az utóbbi, akkor mondható végül is ki 
pontosan, hogy önkormányzatunk jól járt ezzel a törvényi rendelkezéssel.  

Stayer László polgármester 

Érti, amit képviselő úr mond, de mindig az üzlet végén szoktak számadást végezni, 
tehát mindenhol van egy bevételi-kiadási rész, vagy befektetési-költségellési része, az, 
hogy az adóbevételekből a központi költségvetésbe be fognak tenni, az biztos, és majd 
abból arányosan vissza fognak a településeknek osztani. Egyelőre ezt tudjuk biztosan, 
de hogy annak mértéke hogyan lesz, amikor a 2013-as költségvetési évet lezárjuk, 
akkor lehet majd erről érdemben nyilatkozni. Nyilván nem az égből pottyant ez a pénz, 
meg kell küzdeni azért, hogy az önkormányzatok helyzete egy kicsit jobb legyen. Most 
perpillanat biztos, hogy jobb a helyzetünk, ha csak a 110 millió forintos önhikis 
támogatást vesszük, hogy úgy tudtunk lezárni egy évet, hogy a számlatartozásainkat 
rendezni tudtuk, ez bizony nem kis dolog. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy Nógrádszakál, Nagylóc és Hugyag községek a tartozásaikat kifizették 
már, vagy hogyan állnak? 

Stayer László polgármester 

Nógrádszakál kevesebb összeget kapott az önhikis pályázatán, mint a fennálló 
tartozása, de azt egy az egyben átutalta önkormányzatunk számlájára. A tartozása 
megfizetésére korábban ütemezési megállapodást kötöttünk. Hugyaggal is egy 
ütemezési megállapodást kötöttünk a tartozása rendezésére, ahhoz tartja magát, sőt 
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annál már hárommillió forinttal többet is utalt, tehát már egy jelentős összeget 
megkaptunk. 3013. december 31-e az utolsó határidő, amíg rendeznie kell a teljes 
tartozását. Nagylóc semmit nem utalt eddig, ezért levélben figyelmeztettük arra, hogy 
amikor az önhikis pályázatát beadta, kapott tőlünk egy igazolást a tartozásáról. Ezt az 
igazolást elfogadta, amivel elismeri azt a tényt, hogy tartozik, és az igazolás alapján 
tudott olyan pénzösszeget kapni. A támogatást megkapta, melynél prioritások vannak. 
Rangsorolva van, hogy melyik az első helyen, második helyen és így tovább, 
rendezendő tartozása, és első helyen van minden önkormányzatnál megjelölve, hogy a 
közös fenntartású intézményekből adódó tartozásokat kell rendezni. Erre felhívta a 
nagylóci polgármester úr figyelmét most már írásban is. Mivel január 31-e az 
elszámolási határidő, bízik benne, hogy addig Nagylóc is rendezni fogja a tartozását.   
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 6 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
1/2013.(I.11.) határozata 

                                        
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország 

2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 
(továbbiakban: költségvetési törvény) 72-75. §-aiban foglaltakra 
figyelemmel kinyilvánítja, hogy a költségvetési törvényben írt 
feltételekkel az adósságállománya Magyar Állam által történő 
átvállalását igénybe kívánja venni. 

2.  A képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat nem rendelkezik 
olyan betéttel vagy egyéb számlaköveteléssel, ami kifejezetten egy 
adott adósságelemhez kapcsolódik, vagy annak fedezetére, 
teljesítésének biztosításául szolgál. 

3. A képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a Polgári Törvénykönyvről 
szóló 1959. évi IV. törvény 332. § alapján megállapodást kíván kötni a 
Magyar Állammal az önkormányzatot terhelő, az adósságátvállalással 
érintett adósságállománya átvállalásáról. 

4. A képviselő-testület az adósságátvállalással összefüggésben 
felhatalmazza a polgármestert, hogy: 

a) megtegye a költségvetési törvény 72-75. §-ai szerinti 
nyilatkozatokat és intézkedéseket; 

b) az átvállalással érintett adósság részét képező, hitelviszonyt 
megtestesítő értékpapírokat a költségvetési törvény 72. § (6) 
bekezdésére figyelemmel - az adott értékpapírban foglalt 
pénzügyi kötelezettségek tekintetében azonos feltételekkel - 
kölcsönjogviszonnyá alakítsa át; 
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c) a költségvetési törvény 74. § (5) és (6) bekezdése szerinti 
megállapodásokat kösse meg.  

5. A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az 
adósságátvállalással kapcsolatos intézkedéseiről a soron következő 
ülésén tájékoztassa a testületet. 

 
Felelős: Polgármester  
Határidő: 2013. június 28. 

 
 
2. Előterjesztés a háziorvosokkal kötött szerződések felülvizsgálatáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A háziorvosokkal, házi gyermekorvosokkal és a fogorvosokkal is szerződése van az 
önkormányzatnak a feladatellátásra. Törvényi kötelezettségének tesz eleget a 
képviselő-testület, amikor bizonyos módosításokat végez a meglévő szerződésekben a 
jogszabályi előírásoknak megfelelően. Ehhez kéri a képviselő-testület hozzájárulását 
az előterjesztés szerint.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
előterjesztéssel összefüggésben. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben név nélkül szerepelnek a szerződések tervezetei, de azok 
megkötéséhez külön-külön kell határozatot hozni az egészségügyi alapellátási körzetek 
tekintetében, ezért egyenként bocsátja szavazásra a határozati javaslatokat, és kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatokat elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatokat hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
2/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a házi 
gyermekorvosi tevékenység vállalkozási formában történő ellátására, 
az önkormányzat és Dr. Balga és Társai Egészségügyi Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 2660 Balassagyarmat, 
Honti u. 42.; adószáma: 23074417-1-12; cégjegyzékszám: Cg. 12-09-
007110/4), képviseli: Dr. Balgáné dr. Kovács Éva) között létrejött 
egészségügyi szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási 
szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
3/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a házi 
gyermekorvosi tevékenység vállalkozási formában történő ellátására, 
az önkormányzat és a Késmárki Háziorvos BT [székhelye: Szécsény, 
Dózsa Gy. út 53. cégbírósági szám: 12-06-002894 adószám: 
24046556-1-12), képviseli: Dr. Késmárki Ildikó Julianna (dr. Zsók 
Julianna)] között létrejött egészségügyi szolgáltatásra vonatkozó 
feladat-ellátási megbízási szerződést a határozat melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
4/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a háziorvosi 
tevékenység vállalkozási formában történő ellátására, az 
önkormányzat és az INFECT-2000 Egészségügyi Szolgáltató Betéti 
Társaság (székhelye: 2660 Balassagyarmat, Szontágh Pál út 17. 
cégbírósági szám: 12-06-005516, adószám: 20936936-3-12), 
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képviseli: Zsolnainé Dr. Mazzag Éva,) között létrejött egészségügyi 
szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási szerződést a 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
5/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a háziorvosi 
tevékenység vállalkozási formában történő ellátására, az 
önkormányzat és a Dudás Háziorvos Kft. (székhelye: Szécsény, Petőfi 
út 4., cégbírósági szám: 12-09-003938, adószám: 12868218-2-12), 
képviseli: Dr. Dudás Róbert István) között létrejött egészségügyi 
szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási szerződést a 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
6/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a háziorvosi 
tevékenység vállalkozási formában történő ellátására, az 
önkormányzat és Dr. Késmárki Adalbert Zoltán (orvosi engedély 
száma: 47247, ÁNTSZ engedély száma: 739-4/2004.) között létrejött 
egészségügyi szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási 
szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
7/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete I. számú felnőtt 
fogorvosi körzet fogorvosi feladatainak vállalkozási formában történő 
ellátására, az önkormányzat és a JÁ-CIN Egészségügyi Szolgáltató 
Betéti Társaság (székhelye: 3188 Ludányhalászi, Rákóczi út 152. 
adószám: 20615156-2-12) képviseletében Dr. Czinke Gizella 
fogszakorvos (orvosi engedély szám: 32101) között létrejött 
egészségügyi szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási 
szerződést a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
8/2013.(I.11.) határozata 

                                        
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a II. számú 
felnőtt fogorvosi körzet fogorvosi feladatainak vállalkozási formában 
történő ellátására, az önkormányzat és Dr. Szarvas Tamás 
fogszakorvos, egyéni vállalkozó (székhelye: 3100 Salgótarján, Kinizsi 
út 20., orvosi engedély száma: 27458), között létrejött egészségügyi 
szolgáltatásra vonatkozó feladat-ellátási megbízási szerződést a 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/2013.(I.11.) határozata 

                                        
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete III. számú 
felnőtt fogorvosi körzet fogorvosi feladatainak vállalkozási formában 
történő ellátására, az önkormányzat és a Dr. Kerekes Tünde Fogorvosi 
és Speditőr Bt. (Székhelye: 3170 Szécsény, Damjanich út 5., 
cégjegyzékszám: 12-06-002694, adószám: 24044413-3-12), 
képviseletében Dr. Kerekes Tünde fogszakorvos (orvosi engedély 
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szám: 21598) között létrejött egészségügyi szolgáltatásra vonatkozó 
feladat-ellátási megbízási szerződést a határozat melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete III. számú 
vegyes (gyermek, felnőtt) fogorvosi körzet fogorvosi feladatainak 
vállalkozási formában történő ellátására, az önkormányzat és Dr. 
Kerényi Csaba fogorvos, egyéni vállalkozó (Székhelye: 3170 
Szécsény, Damjanich út 5., adószám: 49290329-1-32, (orvosi 
engedély száma: 57106) között létrejött egészségügyi szolgáltatásra 
vonatkozó feladat-ellátási megbízási szerződést a határozat melléklete 
szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés aláírásával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
 
3. Egyebek:  
3.1.  Előterjesztés a bio- és megújuló energiafelhasználási startmunka 

mintaprogram megvalósításáról 
- EURO-Fontis Kft-vel vállalkozói szerződés megkötése 
- Ipoly-Erdő Zrt-vel szerződés megkötése 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Emlékezteti képviselőtársait, hogy a bio- és megújuló energiafelhasználási startmunka 
mintaprogramban való részvételről már döntött a képviselő-testület a 215/2012. 
(XI.27.) számú határozatában. A novemberi ülésre készített előterjesztés tartalmazta 
azt is, hogy az egyes intézmények esetében milyen mértékű megtakarítást 
eredményezhet a fűtési költségeknél, ha vásároljuk a tüzelőanyagot. Felvettük a 
kapcsolatot az Ipoly Erdő Zrt-vel és nagyon kedvező ajánlatot kaptunk tőlük. Varsány 
és Iliny között van egy erődterület, ahonnan a szakemberek szerint körülbelül 140 
köbméternyi tüzelőfa kitermelésére lenne lehetőség, melyet saját alkalmazásban álló 
munkásokkal lehetne elvégezni, mivel van olyan alkalmazottja a Városüzemeltetési 
Kft-nek, akinek van tűzifa kitermelésre végzettsége. A logisztika úgy működne, hogy 
egy szállítójárművet kivinnének a helyszínre, a munkavégzés után ott megfelelő védett 
helyen parkolna, és a munkásokat pedig minden nap a kistérségtől bérlet kisbusszal 
szállítanák oda. Így, amint az előterjesztésben is látható, 6.000 Ft/m3+ÁFA áron 
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lehetne beszerezni a fűtőanyagot, ami harmada annak az árnak, amiért most adják, 
tehát még további megtakarítást eredményezhet az intézmények működésében. A fát 
nekünk kell kitermelni, de a munkabérekre a Start-munkaprogram keretében 
megkapjuk a támogatást. 
A másik szerződés-tervezet a Szécsény, Rákóczi út 90. szám és 549/1 hrsz alatt, a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft telephelyén, valamint a Szécsény Ady 
Endre utca 12. szám alatt, a Krúdy Gyula Művelődési Központ és Könyvtár épületében 
1- 1 db 100 kW teljesítményű Biottomat típusú biokazán beszerzésére, beüzemelésére, 
az üzembe helyezéshez szükséges kémények tervezésére és0 építésére, az engedélyek 
beszerzésére, az üzemeltetéshez szükséges tárolóhely kialakításának tervezésére és a 
kivitelezésére vonatkozik. Erre három árajánlatot kértünk be, ezek közül a 
legkedvezőbbet az EURO-Fontis Kft adta.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság mindkét szerződés jóváhagyását javasolja a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdése, hogy ez a bio-kazán a másik, a gázfűtési rendszerrel összekapcsolható? Azt 
lehet tudni, hogy a szerződésben ki lehet kötni, hogy ez a két rendszer 
összekapcsolható legyen? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye szerint lehetséges a két rendszer összekötése, ez a művelődési ház 
fűtésének megoldásakor is szóba került már.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Emlékszik, hogy korábban is úgy volt, hogy ez csak rásegítő funkció lesz.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye, hogy a fa kitermelésére vonatkozó terv rendben van. A kazán beépítésére 
vonatkozó szerződésben viszont ki kellene térni a műemlékvédelmi dolgokra, gondol 
itt a kémény kivitelezésére. Ha itt be kell szerezni a Műemlékvédelmi Hivatal 
engedélyét is, az nem lesz kevés idő, és a tervezetben úgy szerepel, hogy teljesítési 
határidő 2013. március 31. Erre nagyon oda kell figyelni, hogy mi történik, ha nem 
lesz készen a munka határidőre.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A szerződésbe bele lehet írni, hogy tájékoztatjuk róla, hogy ez az épület ilyen területen 
van, és ha szükséges, az engedélyeket is be kell szerezni. 
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Őze János városi főépítész 

Úgy véli, a vállalkozó tisztában van a helyszínnel, és le is van írva, hogy az 
engedélyeztetést el fogja végezni. Szakhatósági véleményeztetést Salgótarjánban kell 
kérni. Ez csak a művelődési ház esetében jelenthet gondot, a másik esetben arra kell 
figyelni, hogy a hat méternél magasabb kéményeknél egyszerűsített engedélyezési 
eljárás van. 

Stayer László polgármester 

Véleménye, hogy vállalkozó tisztában van vele, hogy mit vállal. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak azért szólt, hogy egy esetleges a határidő tolódás miatt, nehogy az 
önkormányzatnak legyen kára ebből. Mindig minden ki van fizetve tervezőnek, 
kivitelezőnek minden pénz, aztán csak körül kell nézni. Ez a véleménye, és nem is 
akarja tovább mondani.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A szerződéstervezetben van kötbér kikötve, de nem biztos, hogy ebben az esetben 
kötbért kellene kikötni, mert a 20 E Ft/nap nem egy nagy összeg, hanem kártérítést 
kellene kikötni, mert ha az önkormányzat a pályázattól elesik, akkor az nem annyi 
összeg lesz. A kötbér tulajdonképpen egy általános kár, tehát amikor nem vizsgálják, 
hogy hibázott vagy sem, ha késett, akkor mindenképpen fizetnie kell. A kárnál 
bizonyítani kell az önkormányzat kárát, de itt bizonyítva van, hogy mennyit 
nyerthetünk erre a pályázatra, tehát egyértelmű, hogy mi az, amitől elesik az 
önkormányzat. Egyébként megnézte ezt a céget, jó referenciái vannak.  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy a késedelmes teljesítéshez, 12.4. pontba írják be a következőket: A 
vállalkozó kötelezettséget vállal arra, hogy a késedelmes teljesítés esetén,  amennyiben  
a Megrendelő a folyósított támogatástól elesik, azt megtéríti a Megrendelő számára. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Esetleg ki lehetne azzal egészíteni, hogy az általa beépített eszközök értéke ebbe a 
kártérítési összegbe beszámítható. 
 
Távozott az ülésről Antal Ferenc képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban 5 fő.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Úgy kell megfogalmazni a szerződésben, hogy ebből kára az önkormányzatnak ne 
legyen. Ezek a dolgok sosincsenek benne, és számtalan esetet fel lehetne sorolni, 
amikor az önkormányzat ráfizetett ezekre a dolgokra, mert nem volt benne. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nem tudja képviselő úr milyen esetekre gondol, de mióta ez a testület van, nem 
emlékszik ilyenre.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

1990 óta van önkormányzat. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ennek a testületnek az időszakában nem volt ilyen.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

De most alpolgármester asszony sem mondta, hogy nem kell beletenni. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Így van. Azt gondolja, hogyha a vállalkozó vállalta ezt az időpontot, akkor tudta mire 
vállalkozik.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Őt nem kell meggyőzni, mondta, hogy megszavazza, de ilyen problémája van, és 
szerette volna, ha a jegyzőkönyvbe kerül. Hozzáteszi még, hogy ilyen volt az Oakland 
Kft. is, csak emlékezzenek vissza képviselőtársai. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az Oakland Kft-nél nem úgy látja, hogy a testület döntött volna helytelenül, ott más 
körülmények voltak, amik az eredményt eredményezték, a testület körültekintően 
beleírta a visszavásárlási jogot.  

Stayer László polgármester 

Amennyiben a testület kevésnek érzi a kötbért, akkor belekerül a szerződésbe a 
kártérítésre vonatkozó rész. Csak azt fogja aláírni, amire a képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Csak azt akarja, hogy valamilyen garanciát, biztosítékot tegyenek bele. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Valamilyen garanciát véleménye szerint is mindenképpen bele kell tenni. A 
polgármester úr által elmondott, kártérítésre vonatkozó részt javasolja beleírni a 
szerződésbe. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a kártérítésre vonatkozó, korább elhangzott 
kiegészítéssel együtt bocsátja szavazásra az EURO-Fontis Kft-vel kötendő vállalkozói 
szerződés jóváhagyását. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
10/2013.(I.11.) határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a bio- és 
megújuló energiafelhasználási startmunka mintaprogram 
megvalósításáról benyújtott előterjesztést elfogadta. 
 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy EURO-
Fontis Kft-vel (székhely: 1085 Budapest, József krt. 77-79 fsz. 2.) a 
Vállalkozói szerződést megkösse. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja az Ipoly-Erdő Zrt-vel kötendő szerződés. Kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
11/2013.(I.11.) határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a bio- és 

megújuló energiafelhasználási startmunka mintaprogram 
megvalósításáról benyújtott előterjesztést elfogadta. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az Ipoly-
Erdő Zrt-vel (székhelye: (2660 Balassagyarmat, Bajcsy-Zs. u. 10.) a 
szerződést megkösse. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
 
3.2. Előterjesztés a Múzeum TÁMOP pályázatának támogatására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármesterű 

 

Stayer László polgármester 

A Kubinyi Ferenc Múzeum igazgatója pályázatot szeretne benyújtani a Társadalmi 
Megújulás Operatív Program „Kulturális intézmények részvétele a tanórán kívüli 
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nevelési feladatok ellátásában” című, TÁMOP-3.2.13-12/1. pályázati felhívásra, ehhez 
kéri az intézményfenntartó önkormányzat hozzájárulását. Ez a pályázat 100 %-os 
támogatottságú. Hat intézménnyel terveznek együttműködési megállapodást kötni, 
szakköröket tartanának, előre láthatóan képzőművészet, régészet, helytörténet, 
honismeret témakörökben tudnak a 2013/2014. tanévben foglalkozásokat szervezni a 
diákoknak. A támogatás maximális összege 25 millió forint.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. Mivel elnök úrnak el kellett 
mennie, megkéri Juhász Miklós képviselő urat, a Pénzügyi Bizottság tagját, hogy 
ismertesse javaslatukat. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta a pályázat benyújtását, és javasolja a 
képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra a múzeum 
pályázatának támogatására. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 5 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
12/2013.(I.11.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint 
intézményfenntartó támogatja, hogy a Kubinyi Ferenc Múzeum a 
„Kulturális intézmények részvétele a tanórán kívüli nevelési feladatok 
ellátásában” című, TÁMOP-3.2.13-12/1. pályázati felhívásra 
pályázatot nyújtson be.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

Gusztiné dr. Toronyi Judit igazgató 
 
 
3.3. Előterjesztés a Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének elbírálására  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármesterű 

 

Stayer László polgármester 

A mai napon keresték meg a roma nemzetiségi önkormányzat vezetői kérelmükkel, 
mivel sürgős kiadásaik jelentkeztek, ezért kérték a képviselő-testület segítségét. 40 
ezer forint előleget kértek, mely összeget a 2013. évi költségvetésükből, az állami 
támogatás megérkezésekor azonnal visszafizetnének. 
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Ezt az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság nem tudta megtárgyalni, mivel sürgősséggel 
kérte a napirendre vételét. Kéri képviselőtársai véleményét a kérelemmel 
kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azt mondja, legyen méltányos a képviselő-testület, és adják meg a kért előleget.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott, előleg biztosítására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
13/2013.(I.11.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete támogatja 
Szécsény Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának kérelmét, és 
működési kiadásainak finanszírozására 40.000 Ft összegű előleget 
biztosít az állami támogatásának megérkezéséig, melyet a támogatás 
megérkezésekor azonnal egy összegben vissza kell fizetni.  
  
A képviselő-testület megbízza Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztályt a 
szükséges intézkedések megtételével. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Pénzügyi osztályvezető 
 
 

Stayer László polgármester 

Megköszöni mindenki munkáját, és az ülést a napirendek megtárgyalása után bezárja. 
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Debreiné Szabó Zsuzsanna  
mb. jegyző 

 


